
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 9/21 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 13. 10. 2021 s pričetkom ob 14. uri v Veliki predavalnici 

IJS na Jamovi 39 ob upoštevanju pogojev PCT 
  
  
Prisotni: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, V. Koricki, J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: M. Gams, M. Koželj,  T. Martun. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda. Zapisnik predhodne seje št. 8/21 je bil predhodno potrjen po e-pošti in 
je objavljen na naši spletni strani. 
  
2.         Tekoče zadeve (prehrana na IJS, sistematizacija, najem novih prostorov) 

  
a)                  Prehrana na IJS:  Glede na odpoved najemnika bo IJS objavil javni razpis za novo najemno 
pogodbo in najemnika naše restavracije. Žal zakon ne omogoča nadaljevanje najema restavracije brez 
razpisa. Do izbire novega ponudnika pa bodo lahko zaposleni uporabljali jedilnico na način, da bodo hrano 
naročili pri zunanjem ponudniku ali prinesli s seboj. 
  
Sklep 1:                Za prihodnje si želimo, da bi ustrezne službe pravočasno pripravile ali podaljšale pogodbe, 
ki so vezane na javne razpise, da ne bi prišlo do takšnih neželenih situacij, kot je trenutna, ko smo ostali 
brez organizirane prehrane za zaposlene. 
  
 b)          IJS išče nove poslovne prostore: Izvedeli smo, da v zadnjem času intenzivno iščejo nove delovne 
prostore za preselitev dela skupnih služb izven obstoječega kompleksa stavb na Jamovi zaradi povečanega 
števila zaposlenih in dodatnih nujno potrebnih laboratorijev. Pogajanja za najem in ogledi prostorov so v 
teku. Dokler člani komisije ne najdejo ustrezne rešitve ali zelo primerne lokacije, se novi prostori ne bodo 
najemali. Želja je, da bi bili poslovni prostori v bližini matične lokacije, kasneje v naslednjem nekajletnem 
obdobju pa bi se uredili poslovni prostori na Reaktorju, kjer je dovolj prostora tudi za gradnjo novih 
objektov. 
  
c)            Prevedba delovnih mest: V torek, 5. novembra 2021, smo se na sestanku pri direktorju sestali v 
ožji zasedbi, in sicer J. Pungerčar, T. Martun, J. Novak in M. Štraus P. in I. Zajc, zaradi problematike 
prevedbe plač na zahtevo inšpekcijskega nadzora Ministrstva za javno upravo (MJU) Republike Slovenije. 
Vodstvo IJS nam je povedalo, da so v pripravi odprave nepravilnosti, ki jih je zasledil inšpekcijski nadzor 
MJU. Kot smo poročali na zadnji seji IO SVIZ/IJS, dne 22. 9. 2021, nekatera delovna mesta na IJS niso bila 
vzete iz naše kolektivne pogodbe, tj. za raziskovalno dejavnost KPRD, kot bi sicer morala biti. Problem je 
resen in naše službe, odgovorne za sistematizacijo delovnih mest, morajo to urediti do datuma, ki ga je 
zahtevala inšpekcija, sicer lahko pride do sankcioniranja inštituta. Ustrezno je potrebno tudi popraviti 



»Pravilnik o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest na Institutu »Jožef Stefan«, organigram in še nekaj 
drugih malenkosti. 
  
Zavedamo se, da sta obstoječi nabor in vrednotenje delovnih mest v KPRD za zahtevnejša opravila skupine 
J relativno skromna. Že sedaj vemo, da bo osebje, ki bo prizadeto, zelo nezadovoljno z drugačno, tj. nižjo 
uvrstitvijo svojega delovnega mesta, vendar se moramo držati zakonskih določil. Vodstvo nam je zatrdilo, 
da se bodo potrudili in se skušali kar najbolj približati čim boljšim delovnim mestom plačne skupine J, 
hkrati pa pritiskati skupaj s sindikati na vlado, da se pogajanja za bolje vrednotenje mest ponovno odpro, 
saj so junija letos zastala. 
  
Za pravno pomoč in mnenje smo se obrnili tudi na SVIZ OO Ljubljane in okolice, ravno tako smo se 
pogovarjali s pravnico na SVIZ Slovenije, ki je zadolžena za pravne zadeve raziskovalnega dela SVIZ-a. Z 
obeh strani smo prejeli jasen odgovor, da morajo biti delovna mesta dosledno usklajena s KPRD in da se 
javni zavodi le izjemoma lahko poslužujejo delovnih mest iz drugih kolektivnih pogodb, in sicer le v 
primeru, da takšnega oz. primerljivega delovnega mesta v matični kolektivni pogodbi (pri nas je to KPRD) 
ni na voljo. 
  
3.         Nadomestni član IO SVIZ/IJS 
  
4. oktobra 2021 smo razpisali mesto za nadomestnega člana IO SVIZ/IJS iz fizikalnih odsekov. Prejeli smo 
en predlog za enega kandidata, dr. Andreja Goriška iz Odseka za eksperimentalno fiziko osnovnih delcev 
(F9), ki kandidaturo tudi potrdil. 
  
Sklep 2:                Po interni pošti bomo vsem članom sindikata iz vrst fizikov (74 zaposlenih) poslali 
glasovnico, da jasno označijo, ali se z izbranim kandidatom strinjajo ali ne. Izpolnjene glasovnice naj vrnejo 
v pisarno SVIZ/IJS, volilna komisija jih bo preštela in pregledala ter pripravila zapisnik o izidu volitev. 
Sodelovanje v komisiji sta potrdila Saša Žnidar (ZIC) in Rok Gorenčič (U3). 
  
4.            Priprave na cepljenje proti gripi, klopnemu meningoencefalitisu in pnevmokoknim okužbam 
  
Ponovno bomo organizirali cepljenje proti sezonski gripi, klopnemu meningoencefalitisu in 
pnevmokoknim okužbam za vse zaposlene na IJS, tako kot v lanskem letu. 

-          Za osebe z urejenim zdravstvenim zavarovanjem povrne v letošnjem letu strošek cepljenja proti 
sezonski gripi država, za osebe brez urejenega zdravstvenega zavarovanja pa je odmerek plačljiv 
in njegova cena znaša 14,00 EUR. 

-          Cena cepljenja proti klopnemu meningoencefalitisu je 35,00 Eur. 
-          Cena cepljenja proti pnevmokoknim okužbam s cepivom »Prevenar« znaša 64,00 Eur. 

  
Posameznik je lahko hkrati cepljen največ z dvema odmerkoma različnih cepiv. NIJS priporoča cepljenje 
proti gripi in pnevmokoknim okužbam hkrati. 
  
Na IJS na lokaciji Jamova 39 bo potekalo cepljenje 20. oktobra 2021. Na lokaciji Reaktor Brinje bo potekalo 
cepljenje 3. novembra 2021. Vse zaposlene na IJS bomo o nameri za cepljenje obvestili po elektronski 
pošti, da se pravočasno prijavijo nanj. 
  
Sklep 3:                Sindikat bo svojim članom prispeval 10,00 EUR na eno plačljivo cepivo. 
  
5.            Izlet Republika San Marino v času od 22. do 23. oktobra  2021 



  
Za izlet v Republiko San Marino v času od 22. do 23. oktobra so se prijavile le 4 osebe, zato do njegove 
realizacije (gre že za drugi predlagani izlet) ne bo prišlo. Člani so predlagali, da skušamo organizirati 
enodnevni izlet po Sloveniji. Navadno smo se priključili skupini izletnikov izven naše delovne organizacije, 
tokrat pa bomo poskušali narediti mehurček iz vrst naših zaposlenih, predvsem zaradi bolezni covid-19 in 
priporočil NIJZ. J. Novak je obljubila, da nam bo pomagala pri izbiri izleta, zato smo sprejeli naslednji sklep. 
  
Sklep 3:                V prvi polovici meseca novembra, 6. ali 13. v mesecu, bomo organizirali enodnevni izlet 
po Sloveniji. V kolikor se bo prijavilo zadostno število oseb (vsaj 25), bo izlet organiziran, sicer ne. 
  
  
6.            Razno 
  
a)            Konec novembra bomo tako kot vsako leto pričeli s pripravami za obdarovanje otrok naših 
zaposlenih. 
  
b)           Pričakujemo, da bo novi zakon o raziskovalni dejavnosti v kratkem prišel v obravnavo na sejo 
Državnega zbora. Zanj si vsi prizadevamo že dolgo vrsto let. 
  
  
Seja je bila končana ob 15.45. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                            Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 19. 11. 2021 
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS     
                                - vodstvu IJS 
 


